
 

Styremøte i Norske utdannings- og studiesentre 

PROTOKOLL 

Tid: 9. oktober 2024 kl. 1400-1530 

Sted: Teams  

Til stede: 

Vegard Herlyng 

Gudrun Ellingsen 

Sveinung Eikeland 

Mette Halvorsen Hornseth 

Bjørnar Andreassen 

Nina Greiner Iversen 

Øystein Nes 

Torhild Slåtto, referent 

Saker til behandling: 

Sak 29/2024  Godkjenning av møteinnkalling 

  Vedtak: Møteinnkallingen godkjennes. 

Sak 30/2024  Godkjenning av protokoll fra styremøtet 6. september 2024 

Vedtak: Protokollen godkjennes.. 

Sak 31/2024  Referatsaker 

 a. Konferanse for høyere utdanning 2024: «Kvalitet og tilgjengelighet for 

 framtidens behov». Vegard Herlyng (representerte Høgskolesenteret i 

Kongsvinger) hadde innlegg i sesjonen «Fleksibel utdanning – kvalitet eller 

bare mer tilgjengelighet?» Gudrun Ellingsen og Mette Halvorsen Hornseth 

ledet en rundebordsdiskusjon med bl a tema omkring heltidsstudenten. 

b. NU-regnskapet for 2023 er revidert av Ane Sofie Mikkelsen og funnet i 

orden. 

c. Nye medlemmer i NU: 

Sogn Kompetanse, Årdal 

Gardermoakademiet 

(Nissedal studiesenter vurderer medlemskap) 

Vedtak:  

Referatsakene a. - c. tas til orientering. 

Sak 32/2024  Forslag til statsbudsjett – videre arbeid med finansieringsordning 

Forslag til statsbudsjett ble lagt fram 7. oktober. Støtten til utdannings- og 

studiesentre er flyttet fra Kunnskapsdepartementet til Kommunal- og 



distriktsdepartementet, med følgende tekst: «Fylkeskommunane skal fordele 

midlane til studiesentera basert på prosjektsøknadar. Føremålet med prosjekta 

skal vere i tråd med regionale planar for næringsutvikling og 

kompetanseutvikling. Fylkeskommunane skal prioritere dei prosjekta som i 

størst grad bidrar til måloppnåing. Prosjekta må ha regional medfinansiering. 

Prosjekta må gjere greie for at studiesenteret har kapasitet til å gjennomføre. 

Fleirårige prosjekt kan støttast med atterhald om Stortingets årlege 

budsjettvedtak.»  

«Minimum 50 mill. kroner vil vere tilskot til studiesenter. Dette inkluderer 

gjennomføringskostnadar til fylkeskommunane.» 

Oppsummering av noen punkter som ble diskutert:  

- Samarbeid med fylkeskommunen varierer fra fylke til fylke. Ordningen vil 

tvinge fylkeskommunen til å bli mer aktiv. Kan kanskje frykte detaljstyring fra 

fylkeskommunen.  

- Kommer UH til å bli proteksjonistisk. Vil de kreve at vi bare samarbeider med 

UH i eget fylke. 

- Vår plass er i høyere utdanning, og hva med relasjonen til UH? Viktig å ha 

kontakt med UHR. 

- NU må være vaktbikkje. 

- NU må ta plass og si fra hvordan vi vil ha det. 

Vedtak: 

a. NU melder seg på høring i Kommunal- og forvaltningskomiteen og leverer 

skriftlig innspill, frist for innspill er 17.10. 

Høring: Vegard og Mette deltar (21. eller 22. oktober) med Nina og Bjørnar 

som reserver. 

Skriftlig innspill: Gudrun skriver sammen med Mette, Øystein, Vegard. 

b. Skriftlig innspill til Utdannings- og forskningskomiteen: 

Sveinung spiller inn punkter. Bjørnar spør om Vidar Gunnberg kan bidra. 

Bjørnar skriver sammen med Nina, Øystein, Vegard. 

 

Sak 33/2024  Innkjøp av medlemssystem for å effektivisere driften av NU 

En medlemsorganisasjon krever at formelle forhold er i orden og at 

medlemmene holdes orientert. NU er langt på vei en dugnadsdrevet 

organisasjon, og må sies å ha en noe tungvint drift med manuelle funksjoner. 

Det er mulig å effektivisere og styrke de administrative funksjonene gjennom 

et medlemssystem. Av mange ulike systemer som finnes i markedet tilbyr 

Zubarus et system som passer for små organisasjoner. 

https://home.zubarus.com/ Det kan være aktuelt å prøve det ut for å se om 

det passer for NU uten at det koster for mye. 

Vedtak: 

Vegard Herlyng og Torhild Slåtto ser nærmere på medlemssystemet hos 

Zubarus, eventuelt annen leverandør, og legger fram forslag for styret. 

Kostnadsramme på maksimum 1000 kroner/mnd. 



 

Sak 34/2024  Møter med UHR og arbeids- og inkluderingsminister Tonje Brenna  

Vegard Herlyng og Gudrun Ellingsen har avtalt å møte UH-rådet 28. oktober. 

Gudrun Ellingsen vil delta på møte med arbeids- og inkluderingsminister Tonje 

Brenna 18. oktober om finansiering av studiesentre. 

 

Vedlegg: Utdrag fra forslag til statsbudsjett, Kommunal- og distriktsdepartementet, post 60, 

Tilskudd til studiesenter 


